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Weekly Report英語21週進度Class Level: Grade 5 B G5雙語班Week 21: 1/17~ 1/20
	任課老師
	課本
	課程進度
	回家練習
	連繫事項

	
Tr. Sheila
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	Unit 6單元
課本 P.55-57
習作: P44-45

	1)聽課本CD朗讀P.55-57

	1)聽CD朗讀課本P.55-57
2)請家長習作簽名

	第6單元的單字文法句型:  
amazing神奇的, exciting興奮的, brave勇敢的, fights打鬥, dragons龍, romantic浪漫的, scary可怕的, boring無聊的, have a cold感冒have a cough咳嗽, sick生病的, 
have a headache頭痛, have a sore throat喉嚨痛have a stomach ache胃痛,
It tastes sweet. 嚐起來是甜的  It sounds scary. 它聽起來是可怕的
It looks/smells good. 它看來是好的/它聞起來是好的
 What’s wrong? 你怎麼了?I feel sick/sad. 我感覺生病/難過
I don’t feel…我覺得不   I have a headache.我頭痛。

	English Teacher
Tr. Sydney
	Write Right 2

	1 readings: Story of Nian Part II
2 art project: Nian Monster count. 

	· review unit 4 story + verb phrases 


	Dear Parents,親愛的家長們
Last week, we learned about the myth of the monster Nian and talked about the most important festival in the Chinese calendar; New Year or Spring Festival. This week, we went further on “Dragon & Lion Dance.” In the first activity G5B students learned the major differences between Eastern and Western dragons and discovered why Eastern dragons are associated with Chinese New Year. They heard a story about how the dragons came to rule major rivers of China. Then in the second activity, they learned about the Chinese New Year Dragon Parade and discovered why firecrackers are used to drive off evil spirits, especially one called the Nian. 
上週我們學了關於年的神話，並談到農曆最重要的節日新年或春節，本週我們進一步要學習關於龍和舞獅，在第一個活動，學生們會學的是東、西方的龍最大的不同在哪裡? 並發現為什麼東方的龍跟農曆年有關係，他們聽到一個故事關於龍如何统治中國最主要的河流，第二個活動是學習關於農曆年時龍的遊行並學習為什麼放鞭炮用來驅除魔怪，尤其是一隻叫年的怪獸。
We are about to complete another rewarding semester with all our students. It should not be forgotten that a well-planned holiday is enjoyable, productive and rewarding. It provides our students with energy and motivation for the new semester. We wish our dear students and parents a happy, healthy, pleasant and productive Chinese New Year holiday!
我們將要和所有的學生完成另一個有收穫的學期。我們不要忘了一個好好安排的假期，是可享受，有收穫而且有鼓勵的作用，那可提供我們的學生更多的能量和動機來迎接新的學期。我們祝福我們所有親愛的學生們和家長們都能度過一個快樂，健康，歡喜並有收獲的農曆年假期。
Tr. Sydney

	Key Vocabulary & Weekly Sentences 主要單字和每週句型
Vocab/ Phrases:
Nian 年,rampaging橫衝直撞,fearsome可怕的, relatives親戚, secret weapons秘密武器, creature動物, disappearing消失, return回到,good fortune好運
Sentence(s):
How do you celebrate the new year? 你如何慶祝過年?
What do you say? 你如何說?
What do you wear? 你穿什麼?
What do you eat? 你吃什麼?
Who do you spend the holiday with? 你跟誰過假期?
What traditions do you have? 你們有什麼傳統?
503 Vegetarian Potluck Party!!!
自備一樣素食、食物的聚會

You’ve been working SUPER hard and survived the final exam, so it's time to party! We are throwing a potluck to celebrate the end of the semester, and we hope that everyone will join the party. If your first name begins with A through H, please bring a side dish to pass for each plate. If your first name begins with I through P, please bring a salad OR some fruits to share with everybody. If your first name begins with Q through Z please bring a dessert, sweet as can be.
你們非常努力地學習，並在期末考存活下來，所以我們要開派對來慶祝! 我們將開一個自備一樣食物(約3-4人份)的聚餐會來慶祝期末，我們希望每個人都可參加。如果你的英文名字字母開頭是A 到H 請帶一道小點心(約3-4人份)來分享。如果你的英文名字字母開頭是I 到P請帶水果或沙拉(約3-4人份) 來分享，如果你的英文名字字母開頭是Q 到Z請帶一道小點心(約3-4人份)來分享，可以是甜點。

Hosted by: Class 503
主辦:五年三班
Date & Time: January 19, 2022 @8:50AM
日期和時間: 2022年1月19日上午8:50











